
 

 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 
12. december 2023 

 
          

Afbud: Jan, Rikke G, Rikke B 

 
Pkt. 
 

 
Dagsorden Referat 

1.  
Godkendelse af referat fra mødet  
d. 15.11. 2023 

Godkendt 

2.  Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3.  

Siden sidst – ganske kort 
a. SB-formanden. 
b. Elevrådet 
c. Medarbejderne 
d. Kontoret 
e. Skolernes samråd. 
f. Skole og Forældre 
g. ØK 

SB-formanden: 
- Har været til konference om civilsamfundet. 
- Henvendelse fra forældre. Har fortalt forældrene om arbejdsgangen. 
Elevrådet: 
- Har deltaget i Fælles Elevrådsmøde, hvor temaet var Demokratidagen, der finder sted 
for alle elevråd i Herning Kommune i foråret (1. marts 2024). 
- Har fokus på trivsel. 
Medarbejderne: 
- Vi har afholdt Matematikkens Dag, hvor temaet var spil. 
- Vi har afholdt skolefester i indskoling og mellemtrin. Det er perfekt at stoppe kl. 19. 
- Juleklippedag med mange gæster 
- 0.-1. årgang har været på besøg i Kirkecenteret 
- 9. årgang laver i denne uge den obligatoriske projektopgave 
Kontoret: 
- Orientering om sne-udfordringer i overbygningen 
- Der er ansat to medarbejdere siden sidst. Den ene startede 1/12, og den anden star-
ter 1/1. 
- Nye meddelelsesbøger taget i brug i 9. klasse og i styrkeklasserne. De øvrige klasser 
følger efter i foråret. 
Skolernes Samråd: 
Afbud fra Vildbjerg Skole. 
Skole og Forældre: 
Landsmøde, hvor der blev vedtaget en ny strategi for de næste tre år: Styrkelse af 
skole-hjem samarbejdet, børnefællesskabet i hele barnets skolegang, og styrkelse af 
skolebestyrelsen. Næstformanden blev genvalgt. Der skal vælges en ny formand næ-
ste år. 
ØK: 
Alle fagteam har været gode til at overholde budgetterne. 
 

4.  Udeområde – ny ide  

Drøftelse af den nye ide til udeområde ved indskolingen og mellemtrin. 
Det er vigtigt, at det kan fungere i hverdagen. 
Ledelsen drøfter det med medarbejderne i klyngen. 
Hvis medarbejderne i skole og SFO synes, det er en god ide, bakker skolebestyrelsen 
op. 

5.   Evaluering af juleklippedagen  

Der var en rigtig god opbakning fra forældre og bedsteforældre. 
Oplevelser fra bestyrelsen: 
Overbygningen: Nogle elever har brug for en større struktur ifm. juleklipperiet i klas-
serne. Fællesskabsarrangementet i klyngen var rigtig fint. 
Indskolingen: Det var rigtig hyggeligt, og der var en dejlig ro og en god struktur. Der var 
gode aktiviteter. 
Mellemtrin: Det var blandet, hvordan dagen blev oplevet. Nogle oplevede det kaotisk, 
andre oplevede det helt fint. 
 
Forslag: At elevrådet er med til planlægning af, hvad der skal laves af julepynt og ind-
købes til dagen. 
 



 

 

 

Dejligt, at det bliver prioriteret, at der er æbleskiver og kaffe til alle. 
En rigtig god form i hallen, hvor vi mødes og synger sammen. 

6.  
Nyt udspil om Folkeskolen  
Status om nyt/drøftelse om udvalgt 
tema (15-20 min)  

Ledelsen har været til konference om praksisfaglighed. 
Punktet udsættes til efter jul. 

7.  
Input til nyt fra Bestyrelsen 
 

Deadline den 20. i hver måned. Sendes til Inger. 
December: Maria – juleklippedagen, skolefester, projektopgaven i 9. klasse osv.  
Januar: Steen 
Februar: Esben 
Marts: Jan 
April: Gitte 
Maj: Maria 
Juni: Juliane 

8.  
Punkter til næste/kommende  
møder 

- Eksamen i folkeskolen – generel drøftelse  
- Kommunikation på AULA  
- Fast punkt på hvert bestyrelsesmøde: Udspil om Folkeskolen 
- Valg af undervisningsmaterialer: Analoge og digitale 
- Trivsel i forhold til Trivsel og læring 
- Valg til skolebestyrelsen i foråret 

9.  Evt. 

- Høje kanter på de nye cykelstier ved Rypevej. Det har været beskrevet i Herning Fol-
keblad, og der bliver arbejdet på det fra Herning Kommune. 
 


